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Oświadczenie 

Zal-ządu Miasta Puszczykowa 
Szanowni Państwo! 
Dobiega końca III kadencja Zarządu Miasta, zarazem jest to kadencja 

ostatnia tego organu samorządowego. Po zbliżających się wyborach 
organami władz samorządowych będzie Rada Miasta i Burmistrz. 

Miniona kadencja przyniosła wicie zmian na mapie naszego miasta. Tą 
drogą chcemy podziękować wszystkim Mieszkańcom Puszczykowa za 
współpracę przy realizacji ważnych dla Miasta przedsięwzięć. Mamy 
świadomość, że nie wszyscy z Państwa mogą być z naszej pracy zadowoleni, 
ponieważ pomimo wielu dokonań nie wszystko udało się zrealizować 

zgodnie z naszymi zamierzeniami i Państwa oczekiwaniem. 
Kończącej się kadencji Zarządu Miasta towarzyszy kampania wyborcza. 

Jej przebieg oraz forma budzi w nas nicpokój, a momentami wręcz 
zażenowanie. Niektórzy z kandydatów składają obictnice bez pokrycia, ale 
są też tacy, którzy posługują się pomówieniami względem obecnych władz 
samorządowych. 

Przyjęło się określenie, że demokracja ma swoje prawa i każda forma 
walki politycznej jest dozwolona. Uważamy jednak, że są granice ludzkiej 
przyzwoitości, których nic powinno się przekraczać. Ta forma bezpar
donowej walki nasila się szczególnie w ostatnich dniach Pl'zed nastaniem 
ciszy wyborczej. Autorzy nieprawdziwych informacji wiedzą, że nic będzie 
już możliwa polemika z nimi. 

Dziękującjeszcze raz Państwu za wspólną pracę przekonani jesteśmy, że 
niezależnie od panującej atmosfery przedwyborczej wybór, którego Państ
wo dokonacie, będzie wybol'em słusznym, a władze samorządowe IV 
kadencji będą dbały o dalszy I'Ozwój i rozkwit naszego Miasta. 

Zarząd w składzie: 
Piotr Bekas, Wojciech Ewicz, Krzysztof Jopek, 

Janusz Odrowąż, Krzysztof Paszkowski, Janusz Szafarkiewicz 
Przewodniczący - Janusz Napierała 

• 
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Zakazana ulotka 
Kazimierz Banach, kandydat na 

burmistrza Puszczykowa, nie może 
rozpowszechniać swojej ulotki wybo
rczeJ, Musi też sprostować zawarte 
w niej nieprawdziwe informacje - tak 
orzekł wczoraj poznański Sąd Okrę
gowy . 

Protest złożył- również kandydują

cy - burmistrz Janusz Napierała. Sąd 
zgodził się z nim, że niektóre informa
cje dotyczące ustępujących władz nie 
były prawdziwe. Dotyczyły omijania 
puszczykowskich firm w przetargach, 
bezprzetargowej sprzedaży działek 

i pośpiesznej wyprzedaży majątku 

gminy". BAS 

Przedruk z Gazery Pozl1wiskiej 
z dnia 24 października 2002 roku. 

POIIlOC W dojazdach 
do nrll wybo."czych 

Osoby mające kłopoty z dojściem do 
lokali wyborczych na terenie Puszczyko· 
wa proszone są o zgłaszanie potrzeby 
podwiezienia do Obwodowej Komisji 
Wyborczej w niedzielę 27 października 
do godz. 17.00 pod numerami telefonu: 
8-983-728 lub 8-133-172. 

Ujawnione kulisy 
Szpitala ~~uszczykowo~~? 

Na życzenie Mieszkańców Puszczykowa, którzy po 
lekturze ostatniego numeru "Echa Puszczykowa" zwracali 
się z pytaniem w sprawie stanowiska pana Kazimierza 
Banacha odnośnie prywatyzacji szpitala w Puszczykowie, 
zamies/.czamy przedruk Jcgo wypowiedzi, która ukazała 
się w Dodatku Nadzwyczajnym Kuriera Puszczykows
kiego z dnia 10.04.200 I r. 

pozbawi mieszkańców Puszczykowa i pozostałych 
gmin Powiatu możliwości bezpłatnego leczenia w tym 
szpitalu"? Tak twierdzi w swojej uchwale z dnia 3-go 
marca b.r. Rada Miasta. 

Na pytania mieszkańców związane z sytuacją Szpi
tala Powiatowego w Puszczykowie odpowiada wice
przewodniczący Stowarzyszenia Przyjaciół Puszczy
kowa p. Kazimierz Banach. 

Czy to prawda, że "sprywatyzowanie Szpitala, czyli 
likwidacja publicznego zakładu opieki zdrowotnej, 

"Każdy mieszkaniec naszego Miasta korzystający 
z przychodni SALUS przy ul. Poznańskiej lub z gabi
netu pani dr Marii Stępniak w hotelu przyszpitalnym 
wie, że korzystał z tych placówek bezpłatnie mimo, że 
obie są niepubliczne czyli prywatne. 

Bezpłatne korzystanie z pomocy medycznej w tych 
prywatnych placówkach jest możliwe dlatego, że są 
one finansowane przez kasę chorych, która podpisuje 
co roku umowy na takie finansowanie. 

Tak więc o tym , czy dana usługa medyczna jest 
bezpłatna czy płatna decyduje nie to, czy placówka 
jest publiczna czy niepubliczna (to znaczy prywatna). 



ale wyłącznie fakt podpisania przez nią umowy z kasą 
chorych. 

To samo dotyczy oczywiście szpitali. 
Aktualnie np. w Poznaniu i okolicach jest kilka 

niepublicznych szpitali służących bezpłatną opieką 
stosownie do umów zawartych z kasą chorych np. 
szpital im. H. Cegielskiego, ARS MEDICA i inne. 

Dlaczego więc próbowano wprowadzić mieszkań
ców w błąd? 

Z badań specjalistów wynika, że większość z nas 
boi się prywatyzacji szpitali. Szpital kojarzy nam się 
z bezpieczeństwem, spokojem, ochroną naszego 
zdrowia, natomiast prywatna placówka w naszej świa-

domości łączy się z wydawaniem pieniędzy, z na
stawieniem na zysk, z wysokimi cenami - jednym 
słowem z zagrożeniem. I te nasze lęki , zrozumiałe 
i naturalne, zostały na zimno wykorzystane w grze 
o Szpital, której kulisy są coraz bardziej widoczne 
i mam nadzieję, ze zostaną wkrótce ujawnione". 

Z artykułu tego wynikajednoznacznie, że pan K . Banach 
nie mial nic przeciwko prywatyzacji szpitala. Dzisiaj już 
wiemy, że Publiczny Szpital jest likwidowany, a jego 
majątek przejęła spółka z Gdańska, którą zar7.ądza były 
Przewodnic7.ący Rady Powiatu. Przez wydzierżawienie 
szpital został pozbawiony możliwości włączenia go do 
sieci szpitali regionalnych. Redakcja 

Akademia Wycho,vania Fizycznego w Puszczykowie 
Uchwała nr 304/02/ III Rady Miasta Puszczykowa z dnia 

10.10.2002 r. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawi eni e 
nieruchomośc i stanowiąccj własność miasta Puszczykowa. 

Na podstawie art. 18. ust. 2, pkt 9, lit. a ustawy z dnia 
08.03.1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Oz U z 200 I r. nr 142, 
poz, 159 ze zmianami i 9, ust. 3, pkt 17a statutu Miasta Rada 
Miasta uchwala, co naste;puje: 

§ I 
Rada Miasta wyraża zgodę na wydzierżawienie Akadem ii 

Wychowania Fizycznego im. Eugeniusza Piaseckiego w Po
znaniu - budynku lub cze;ści budynku byłej Szkoły Podstawowej 
nr I w Puszczykowie na okres do 15 lat - na cele zorganizowania 
w tym budynku Ośrodka Naukowo-Dydaktycznego Wydziału 
Turystyki i Rekreacji Akademii. 

§ 2 
Wykonanie uchwały powierza sie; Przewodniczącemu Zarządu 

Miasta Puszczykowa. 
§ 3 

Uchwała wchodzi w życ ie z dniem podjęcia. 
Uzasadnienie 
Zarząd Miasta kierując .rfę specyfiką Puszcz)'kowa zwrócił się do 

l/czelni POZIlGllskich o przedstawienie programu zagospodarowania bu
d)'llkll po hyłej Sz.knle POd!ilmVowcj lir l . Zdecydowane zaillleresmVl.mie 
wyraziła Akademia WychO\vania Fizycznego. która przedsIawiła IV lilcie 
intencyjnym pomysł zorgan izowania O§rodkll Naukowo-Dydaktycznego 
Wydziału Turynyki i Rekreacji. O§rodek będzie siedzibą określo/lych 
jednostek organizacyjnych uczelni co przyczyni się do promocji Miasta, 
powstania nowych miejsc prw.:y oraz wykorzystania istniejącego zaplecza 
gaslronomicZllo-horelmvego. Przewodniczący Rady Miasta 

Ludwik Madej 

Podjęte przez Zarząd Miasta jakiś 
czas temu rozmowy z przedstawiciela
mi Akademii Wychowania Fizycznego 
w Poznaniu w sprawie utworzenia filii 
tej uczelni w naszym mieście zostały 
uwieńczone sukcesem, 

W starym budynku szkoły podstawo
wej przy ul. Wysokiej będzie uruchomio
ny Ośrodek Dydaktyczno-Szkoleniowy 
Akademii Wychowania Fizycznego, Jed
nak zarówno Biblioteka Miejska jak 
i Klub Seniora oraz Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej pozostaną w tym 
budynku. 

na właściwe wykorzystanie szkolnego 
budynku oraz przyczyni s ię do powstania 
nowych miejsc pracy. Zarówno pracow
nicy Ośrodka Dydaktyczno-Szkolenio
wego jak i studenci będą korzystali 
z obiektów towarzyszących, takich jak 
stołówka szkolna, sa la gimnastyczna 
oraz boiska sportowe. 

kształcącym się w tworzonym Ośrodku 
studentom. 

Podpisanie umowy o przekazaniu bu
dynku nastepuje w piątek 25.1 O.br., na co 
wyraziła zgodC Rada Miasta Puszczyko
wa w dniu 10.10.2002 r. 16 głosami "za" 
przy dwu głosach "przeciw". Przeciwni 
wydzierżawienia budynku szkoły na 
utworzenie Ośrodka Wyższej Uczelni 
hyli radni: pani Katarzyna Cichocka i pan 
Kazimierz Banach . 

Zaistnienie na naszym terenie uczelni 

Utworzenie jednostki organizacyjnej 
Akademii Wychowania Fizycznego 
w naszym mieście jest realizowaniem 
wcześniejszych ustaleń władz samorzą

dowych. Utworzona jednostka pozwoli 

o charakterze sportowym będzie sprzyja
ło pozyskiwaniu środków na rozwój hazy 
rekreacyjno-sponowej. Pracownicy i stu
denci A WF opracują i pomogą przy 
realizacji programu rekreacji i rehabilita
cji dla naszych mieszkańców. 

Dzięki wcześniej przeprowadzonym 
remontom budynek jest w dobrym stanic 
technicznym, ma wymienioną insta lacje; 
centralnego ogrzewania, a wymaga jedy
nie prac kosmetyczno-wykończenio

wych część przyziemia oraz pierwsze 
pie tro . 

Liczymy też na to, że dla wielu miesz
kańców, którzy posiadają nadmiar po
wierzchni mieszkalnej w swoich do
mach, będzie możliwość jej wynajcc ia Burmistrz 

Jeszcze o dietach radnych 
W zwi~IZku z licznymi pytaniami kierowanymi do Urzędu 

Miejskiego w sprawie wysokości diet radnych po raz kolejny 
wracamy do tej sprawy. 

W Puszczykowie diety radnych należą do najniższych w wo
jewództwie i w kraju. Radny otrzymuje za uczestniczenie 
w sesji lub w komisji Rady Miasta 10% najn iższego wyna
grodzenia w Polsce. W październiku była to kwota w wysokości 
76 zł. Średnio w miesiącu odbywała się jedna sesja Rady Miasta 
oraz jedno posiedzenie niektórych komisji. Częś6 komisji miała 
posiedzenia tylko kilka razy w roku. 
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Tak niskie diety wynikały z woli większości członków Rady. 
Była próba zmiany wysokości diet wywołana wnioskiem Klubu 
Radnych "Mniejszość", czy li radną panią Katarzyne; Cichocką 
i radnego pana Kazimierza Banacha. Klub wystllpił z wnios
kiem, by diety radnych podnieś6 do 500 zł miesięcznie , 

niezależnie od tego, czy w danym miesiącu odbyło się posiedze
nie Rady Miasta, czy nie . 

Rada Miasta, przy sprzeciwie przedstawicieli Klubu "Mniej
szość", odrzuciła wniosek i wysokość diet pozostała na pozio
mie takim samym jak od pierwszej kadencji Rady, czyli 1/ 10 
najniższego wynagrodzenia. 

Ludwik Madej 



OŚWIADCZENIE 
ZARZĄDU MIASTA PUSZCZYKOWA 

z dnia 25.10.2002 r 

Sza no wili Państwo 

l widkim I.ażello\\"aniem Z\\Tacamy Się do P,lIist\\a w sprawie kampanii wyborczt:j 

p. Kazimierza Banacha który \\ swoich kokjnych Ullltkach podaje nieprawdziwe intormClcje. 

W ulotce roznoszonej w dniu 2.t.l0.2002 r p. K.Banach pisze, że skierowal do 

Sądu Okrfgowego sprawf przeciwko redakcji Echa Puszczykowa o emitowanie na jego 

temat nicprawdziwych informacji, natomiast nie napisał, że już 23.1 O.br. Sąd Okręgowy 

jego skargę odrzuci!. 

Sąd Okręgowy w wyniku pozwu przedstawionego przez obecnego Burmistrza 

Janusza i'iapierałę zakazał też Panu K. Banachowi rozpowszechnianie informacji 

zawartych wcześniej w przedstawianych ulotkach pt. ,,!\asz kandydat na burmistrza". 

L\\"ażamy tel.. że ce le m tych ulotek jest wpro\\'adzcnie \\' błąd PllIislwa jako 

wyborców poprzez przt:kazy\\anie nieprawdzi\\'ych informacji IlCl kmat działani a obecnego 

ZClrzqdu I'vliClsta. 

la rząd \:Iiasta Puszcz; ko\\a nic wydal decYlj i o przeznaczeni u gruntów przy ul. 

\i\\ka Swra na akty'\\izac!<; gospodarc zą CI \\ szczególności zlokJ.tizP\\ćlnic na tym tcrenie 

bazy TI R-ów. 

Zarząd \liasla Puszczykow<I nic wvdal decyzji o wycięciu lasku \v rej0nie ulic 

Mazurska Pomorska i przeznaczenie tego terenu na budowę budynkó\\ uslugo\\'ych, 

larżąd \l iasta Puszczykllwa nic wydał decYlji o lib\ idacji stadionu i zmian; 

przeznaczenia tego krenu na c.:k inne niż sportO\\C, Gdy Rada ;-.. , ri~lSla przyjmo\\ała uch\\al~ 

(l przeznaczcniu lego tercnu na cek . .turySI) ki, sportu i r.:krc<1cji" p,Banach głosowal 

prz.:ci\\ko lej uclmalc. 

Zarz:!d \ liast;\ 

!'/Ii(r /ll'kas, II 'u/ch'ch {\l'/C:. /\r:;rc(o! ./iipl'k . 
.lulIlIS:: .\'(//)/('ru/o, .IUI7I1I':: Odr()\I'((:, /\r:;ys:;(o! 

! 'w:: kUl Isk i. '/(//7/1.1:: S::a/(/I'k /n I' /c: 



Jeszcze o wyborach 
Wielu mieszkańców Puszczykowa zwracało się z wnioskiem, aby w "Echu Puszczykowa" opublikować 

informacje, które podała wcześniej do publicznej wiadomości Miejska Komisja Wyborcza w Puszczykowie. 
Spełniamy to życzenie podając poniżej dane dotyczące personaliów kandydatów na Burmistrza i radnych do 
Rady Miasta, nazwy Komitetu Wyborczego, numery okręgów wyborczych oraz numery listy wyborczej. 
Wszyscy kandydaci są mieszkańcami Puszczykowa. 

Skróty: wyższe = wykształcenie wyższe 
KWW = Komitet Wyborczy Wyborców 

BANACH KAZIMIERZ - lat 56, wyższe 
KWW "Nasze Miasto" 
HERTMANOWSKI ROBERT - lat 28, wyższe 
KWW- Roberta Hertmanowskiego 
JÓSKO WIELGOCKI KAZIMIERZ - lat 65, wyższe 
KWW Placówka 
NAPIERAŁA JANUSZ MARIAN - lat 53, wyższe 

KWW Puszczykowianie 
TARASZKIEWICZ STANISŁAW - lat 47,wyższe 
KWW Praworządne Puszczykowo 

OKRĘG WYBORCZY NR 1 

Lista nr 8 KWW "Nasze Miasto" 
Kasprowicz Bogdan 
Nowak Zdzisław 
Plackowska Magdalena 

Lista nr 9 KWW "Praworządne Puszczykowo" 
Bochyńska Aleksandra 
Janaszak Grzegorz 
Ludwiczak Wojciech 

Lista nr 10 KWW Puszczykowianie 
Bekas Piotr 
Jopek Krzysztof 
Wojtkowiak Zygmunt 

Lista nr l KWW Roberta Hertmanowskiego 
Ratajczak Piotr 
Kistowska Anna 

KWW Stanisława Kas 

Lista nr 28 KWW Witolda Wereszc 
'ski Witold 

Echo Puszczykowa 11/2002 

OKRĘG WYBORCZY NR 2 

Lista nr 8 KWW "Nasze Miasto" 
Błajecki Marek 
Kaźmierczak Eleonora 
Wojciechowska Barbara 

Lista nr 9 KWW "Praworządne Puszczykowo" 
Kaczmarek Dorota 
Gosieniecki Damian 
Wieczorek Michał 

Lista nr 10 KWW PuszczYkowianie 
Kozeńska Janina 
Kociemba Wojciech 
Pawłowski Artur 

Lista nr 12 KWW Roberta Hertmanowskiego 
Mocek Jahns Agnieszka 
Knop Zbigniew 

Lista nr 17 KWW 
Małgorzaty Ornoch-Tabędzkiej 

Omoch-Tabędzka Małgorzata 

Chorostkowski Łuc' an 

KWWBarba 
. ska Barbara 

Lista nr 31 KWWIwon 
Jankowska Iwona 

OKRĘG WYBORCZY NR 3 

Lista nr 8 KWW Nasze Miasto" 
Pawlicka Michałowska Barbara 

Lista nr 9 KWW "Praworządne Puszczykowo" 
Matuszczak Anna 
Janc Rafał 

Lista nr 10 KWW Puszczykowianie 
Madej Ludwik 
Storożuk Leszek 
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Lista nr 12 KWW Roberta Hertmanowskiego 
Dahlke Małgorzata 
Hybiak Joanna 

Lista nr 13 KWW Urszuli Rudzińskie" 
Rudzińska Urszula 

Lista nr 21 
Balcerek Andrze' 

Lista nr 22 KWW 
. Pietz Karolina 

I Lista nr 24 KWWOgrody 

OKRĘG WYBORCZY NR 4 

KWW ,Nasze Miasto" 
na 

Lista nr 9 KWW "Praworzadne Puszczvkowo" 
Durczewski Maciej 
Krzvżański Piotr 

Lista nr 10 KWW Puszczykowianie 
Ratajczak Maria 
Szafarkiewicz Janusz 

Lista nr 11 
Kowalewska Teresa 
Nowak Eugenia 

KWW Placówka 

Lista nr 27 KWWHann 
Nowacka Hanna 

G WYBORCZY NR 6 

Lista nr 10 
Odrowąż Janusz 
Paszkowski Krzysztof 
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KWW Nasze Miasto" 

KWW Puszczykowianie 

Lista nr 11 . KWW Placówka 
Jósko Wie1gocki Kazimierz 
Sławiński Henryk 

Lista nr 12 KWW Roberta Hertmanowskiego 
Rybarczyk Roman 
Klepas Kamila 

Lista nr 20 KWW 
Hanny RapaIskiej-Kaczmarek 

Rapalska-Kaczmarek Hanna 

'ski Marcin 

OKRĘG WYBORCZY NR 6 

Lista nr 8 KWW •• Nasze Miasto" 
Balbierz Stanisław 
Chojnacka Maria 
Pietraszak-Dmowski Mikołai 

Lista nr 9 KWW"Praworządne Puszczykowo" 
Drygalski Artur 
Bobrowski Krzysztof 
PrZYbył Bogdan 

Lista nr 10 
Thiel Michał 
Kamiński Krzysztof 
Strzelczyk Jarosław 

Lista nr 11 
Kowalewski Krzysztof 
Wróblewska Elżbieta 
Wróblewski Jan 

KWW Puszczykowianie 

KWW Placówka 

Lista nr 12 KWW Roberta Hertmanowskiego 
Nowicki Piotr 
Woźniak Wiesława 

Gust Arkadiusz 

KWW Jarosława Jo ka 

Lista nr 18 KWW Niezależni dla Puszczykowa 
Różańska Izabela 
Stefaniak Przemysław 

I Lista nr 25 KWW Korzenie I 

Lista nr 30 KWW Bromberek Andrze . 
Bromberek Andrze' 
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Komentarz do Dodatku Nadz,vyezajnego 
Ku.-iera Puszezykowskiego 

Do niedawna opozycja w Radzie Miasta a obecnie 
Redakcja "Kuriera Puszczykowskiego" podnosi kwestię 
rzekomych rażących zaniedbań w procesie budowy kanali
zacji oraz to, że nie podaję, co zrobiono. by te rzekome 
zan iedbania usunąć . Tak się dziwnie składa , że ta kanaliza
cja pracuje już ponad 3 lata. Sporadyczne przypadki 
niedrożności wynikały z faktu , że była ona niewłaściwie 
użytkowana. Były też przypadki - o czym już pisaliśmy -
zawieszania się pływaków w studniach tłocznych. Zmiana 
dostawcy pozwoliła na usunięcie tych nieprawidłowości . 

W kilku przypadkach, gdzie kanalizacja jest na poziomie 
piwnic, zostały zamontowane klapy zwrotne. 

Podkreślić należy fakt, że już prawie 900 odbiorców z tej 
kanalizacji korzysta. Dla wyeliminowania zarzutów o złym 
nad zorze odbiór kanalizacji dokonywany jest również 
przez inspektora z PWiK. Zgodnie z warunkami okreś
lonymi w pozwoleniu na budowę, na użytkowanie kanali
zacji na Niwce uzyskali śmy zgodę ze Starostwa w Po
znanIu. 

Ciqgle ponawiane jest też twierdzenie, że nie korzys
tamy ze środków zagranicznych. Należy postawić pytanie, 
dlaczego z tych środk6w nie korzystają też gminy sąs ied
nie. Czyżby to oznaczało, że tamtejsze władze były równie 
,.bierne" jak Burmistrz i Zarząd Miasta Puszczykowa? Co 
stało na przeszkodzie, by radni opozycji, a konkretnie 
radni Klubu "Mniejszość" wystąpili o środki do za
granicy i je otrzymali, a przynajmniej mogliby potwier
dzić na podstawie uzyskanych odpowiedzi, że takie 
możliwości istniały. Napisanie pisma z prośbą o udzielenie 
odpowiedzi nawet do siedziby Komisji Europejskiej 
w Brukseli nie było chyba niemożliwe. Dziwne jest to, że 
gdy Zarząd Miasta pisze w sprawozdaniu, iż pozyskał 

6 mln zł ze źródeł krajowych, to jest to pomijane. Czyżby 
dotacje krajowe były innymi pieniędzmi niż te rzekome 
z zagranicy? 

Pan Redaktor Przemysław Schulz pisze, że w zeszłym 
roku dochody Puszczykowa i Mosiny na jednego miesz
hllka były najwyższe w porównaniu z dochodami wokoli
cznych gminach. Otóż pan Przemysław Schulz nie spraw
dzil , a być może nie chciał sprawdzić, jakie były źródła 
tych dochodów. Dlatego też uprzejmie informuję, że po 
odliczeniu 2,6 mln z ł pozyskanych ze sprzedaży mienia 
i 0,7 mln zł pozyskanych z wpłat mieszkańców, dochód na 
mieszkalica Puszczykowa wyniósł 1220 zł. Mieliśmy więc 
nieco więcej na mieszkańca niż Komorniki i Luboń , 

a znac7.l1 ie mniej niż. Mosina, a jeszcze mniej niż Kórnik, 
gdzic dochody na jednego mieszkańca przekroczyły 

1900 zł. 

Terminy l.łutności 
Urząd Miejski w Puszczykowie uprzejmie przypomina o ler

minach płalności podalku od nieruchomośc i: 

IV rata · płatna do 15 listopada 
W sylUacjach życiowych wyjąlkowo Irudnych n a łeży złożyć 

wn iosek do Urzcdu Miejsk iego o zmniejszenie niezapłaconej 
nale żności . Moż.e on dOIYczyć umorzenia odselek lub zmniej 
szenia należności głównej kwoly. UM 
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Gdybyśmy mieli więc dochody podstawowe na pozio
mie Mosiny, a jeszcze lepiej Kórnika, moglibyśmy wszyst
kie inwestycje wykonywać bez zwracania się z prośbą 
o pomoc do mieszkaIlców. Bo jak łatwo policzyć przy 
różnicy, która nas dzieli do Kórnika, byłoby to rocznie 
w budżecie Miasta więcej o ponad 4 mln zł, a więc tyle, ile 
dotychczas wpłacili mieszkańcy na kanalizację. 

Wielokrotnie już Zarząd Miasta przedstawiał kwestie 
wysokości wpłat na kanalizację. Twierdzenie, że koszt 
przyłączenia budynku do kanalizacji jest w Puszczykowie 
najwyższy , jest tw ierdzeniem niczym niepopartym. Obec
nie koszt przyłączenia budynku o długości przyłącza 

5 ITI stanowi kwotę nieco ponad 3 tys. zł. Jeżeli w innych 
gminach właściciel nieruchomości musi sam wykonać 
dokumentacje oraz przyłącze, to ten koszt nie będzie 

mniejszy a często wręcz odwrotnie - znacznie wyższy. 
Jedyną gminą, która wykonując kanalizację budowała 

przyłącza bez udziału finansowego ze strony mieszkańców 
jest gmina Kórnik. Odpowiedź dlaczego to było możliwe 
wynika z liczb. Dochód na jednego mieszkańca w Kórniku 
jest prawie 500 zł większy niż dochód w Puszczykowie. Na 
podkreślenie zasługuje też fakt, że na razie skanalizowane 
jest w gminie Kórnik samo miasto, a wioski do tej gminy 
przynależne będą dopiero kanalizowane. Puszczykowo do 
kOlka roku będzie skanalizowane w 80%, a w przyszłym 
roku budowa kanalizacji może być zakoIlczona. 

Ciekawe sformułowania zawiera też list do Redakcji 
podpisany przez panią dr Hannę Rutkowską. Otóż nigdy 
nie twierdziłem i nie twierdzę , że mam niepodzielne prawo 
do sprawowan ia władzy. Mam natomiast prawo do oceny 
swojego postępowania i cfektów mojej pracy czego - jak 
wynika z wypowiedzi pani Rutkowskiej - chciałaby mi 
odmówić. Mam też ambicję, by dokończyć tak ważną dla 
miasta inwestycję jaką jest kanalizacja sanitarną, szczegól
nie ze względu na konieczność pozyskania jeszcze na ten 
cel dużych środków pozabudżetowych. PrLykro mi, i.e 
wchodzę na teren obcej gminy, ale skoro przywołuje pani 
Rutkowska gminę Komorniki podając informację, że pan 
Wójt uzyskał z różnych funduszy 25 mln zł pomimo tego, 
że jest dopiero pierwszą kadencję, to dla uczciwości 

powinno być podane, że są to pożyczki, które gmina musi 
oddać. Ponieważ gmina Puszczykowo pozyskała w tym 
czasie tylko około 10 mln zł pożyczek (część została już 
spłacona) i tylko 6 mln zł dotacji, których nie musimy 
oddać, to jest oczywiste, że na tle Komornik wypadamy 
słabo. 

Burmistrz Janusz Napierała 

KOMISJE W LOKALACH WYBORCZYCH 
ROZPOCZYNAJĄ SWOJĄ PRACĘ 

W NIEDZIELĘ OD GODZ. 5.00 

* * * 
LOKALE WYBORCZE CZYNNE BĘDĄ 

OD GODZ. 6.00 DO GODZ. 20.00 
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Kandydaci do Rady Powiatu i Sejmiku Województwa 
Wszyscy zarejestrowani kandydaci do Rady Powiatu 

i do Sejmiku Województwa Wielkopolskiego są prezen
towani na wywieszonych obwieszczeniach Komisji Wy
borczych. Numery przed nazwiskiem oznaczają miejsce 
na liście wyborczej. 

Kandydaci do Rady Powiatu Poznańskiego z Pusz
czykowa. Okręg wyborczy nr 5 - Komorniki, Luboń, 
Puslczykowo. 

Lista nr 3 - Komitet Wyborczy SLD-UP 
2. Niedbała Gniewku Bolesław 
6. Kryszak Kr7.ys7.tof 
8. Janiec Piotr Jan 

Lista nr 6 - Komitet Wyborczy PSL 
I . Golczak Bogdan 
4. Wośkowiak Marian Mikołaj 

Lista nr 8 - Porozumienie Samorządowe 
3. Nowakowski Marek 
x. SLczepaniak Przemysław 

Podatek od spadków 
Zgodnie z an. 6 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. Ordynacja 

podatkowa (OzU nr 137, póz. 926 ze zmianami) - podatkiem jest 
puhlicznoprawne, nieodpłatne, przymusowe oraz bezzwrotne 
świadczenie pienicżne na rzecz Skarbu Państwa, województwa, 
powiatu lub gminy, wynikające z ustawy podatkowej. Podatek od 
spadków wynika bezpośrednio z ustawy z dnia 28 lipca 1983 r. 
o podatku od spadków i darowizn (t.j. OzU z 1997 r. nr 16, poz. 89 
ze zmianami). Zgodnie z art. 3, pkt l) , lit. f) ustawy z dnia 26 
li stopada 1998 r. o dochodach jednostek samorządu terytorial
nego w lalach 1999-2002 (OzU nr 150, poz. 9R3 ze zmianami) -
dochodami gminy są wpływy z ustalanych i pobieranych na 
podstawie od rcbnych ustaw podatków od spadków i darowizn. 

Zgodnie z an. 13, ust. l, pkt I) ustawy ordynacja podatkowa -
organami podatkowymi, stosownie do ich właściwości, są urzędy 
skarhowe, przewodniczący zarządu jednostki samorządu teryto
rialnego - jako organy pierwszej instancji ... W myśl 2, usl. 
I rozporządzenia Ministra Finansów z dnia 4 maja 200 I r. 
w sprawie wykonan ia niektórych przepisów ustawy - ordynacja 
podatkowa (OzU nr 40, poz. 463) - organy podatkowe, które na 
podstawie odrębnych przepisów są właściwe do ustalania lub 
określania zobowiązań z tytulu podatków są również właściwe do 
udzielania ulg w spłac i e tych należności. 
Wpływy z podatku od spadków odprowadzane są na rachunek 

urzędu skarbowego, a następnie przekazywane przez ten urząd na 
rachunek budżetu właściwej gminy (arl. 16, USl. 2, pkt 3) ustawy 
o dochodach jednostek samorządu terytorialnego w latach 1999-
2002, 2 , USl. l rozporządzenia Ministra Finansów z dnia 
4.05.200 l r. w sprawie obowiązku składania zeznań podatkowych 
przez podatników podatku od spadków i darowizn (DzU nr 40, 
poz. 462). 

W myś l arl. 17, USI. l ustawy o dochodach jednostek samorządu 
terytorialnego w latach 1999-2002 - udzielanie ul g ... w zakresie 
podatków i opłat stanowiących dochody jednostek samorządu 
terytorialnego i wpłacanych bezpośrednio na rachunki jednostek 
samorządu terytorialnego nale ży do kompetencji przewodnicz,j
cego zarządu jednostki samorządu terytorialnego. 

W myśl an. 17, Usl. 2 powyższej ustawy - w przypadku 
pobieranych przez urząd skarbowy podatków i opł at stanowią -
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Lista nr 9 - Platforma Obywatelska 
I. Budzyńska Ewa 
7. Gorzelanny Zbigniew 
9. Fiedler Arkady 

Lista nr 10 - Niezależn i dla Powiatu 
I. Zalewski Piotr 
3. Laskowski Andrzej 

Radni z terenu Puszczykowa zarejestrowani na kan
dydatów do Sejmiku Województwa Wielkopolskiego 
w okręgu wyborczym nr 3: 

Lista nr 3 - Koalicyjny Komitet Wyborczy SLD-Ul> 
9. Pawłowski Tomasz Jerzy 

Lista nr 8 - KWW "Optymalni" 
I. Waszak Ewa 
3. Kaden Dorota Barbara 

cych w całości dochody jednostki samorządu terytorialnego, 
urząd ten może odraczać, umarzać oraz rozkładać na raty podatki 
... - wyłącznie na wniosek lub 7.a zgodą przewodniczącego za rządu 

jednostki samorząd u terytorialnego. Powyższy wniosek lub zgoda 
wydawane są w formie postanowienia, na które nie przysł uguje 
zażalenie (arl. 17 , USl. 4 ustawy). 

Reasumując - podatek od spadków jest podatkiem zasilającym 
budżet gminy (stanowi on w całości dochód gminy). Organem 
właściwym do pohierania tego podatku oraz stosowania ulg 
w jego zaplacic jest wyłącznic urząd skarbowy - jako organ 
I instancji. Wydanie przez urząd skarbowy decyzji administracyj
nej w powyższej sprawie poprzedzone być musi bądź wnioskiem 
burmistrza (wójta, prezydenta miasta), bądź jego zgodą. 

W aktuałnie obowiązującym stanie prawnym - organom 
stanowiącym jednostek samorządu terytorialnego (np. radzie 
gminy) nie przysługują jakiekolwiek kompetencje w zakresie 
podatku od spadków. Jedynymi uprawnionymi w powyższej 
sprawie organami są urzędy skarbowe oraz przewodniczący 
zarLądów jednostek samorządu terytorialnego - w wyżej wskaza
nym zakresie. 

Radca Prawny - Gizela Tracz 

- Lekcje matematyki, fizyki i języka polskiego 
(przygotowanie do matury, egzaminów po II I kI. 
gimnazjum oraz pomoc doraźna w nauce), 

- Kursy języka angielskiego i niemieckiego 
(zajęcia grupowe i lekcje indywidualne), 

- Kursy języka polskiego jako obcego 
(Linguacultural courses ot Polish) 

NOWOŚĆ! 

- Kursy przygotowawcze do testów 
egzaminacyjnych po III kI. gimnazjum 

~~ABC Plus" Małgorzata Szczotka 
Puszczykowo, ul. Cienista 15 

tel. 813-32-56 


	image273
	image274
	image275
	image276
	image277
	image278
	image279
	image280

